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VÁŠ DOPIS ČJ:

ZE DNE:

NAŠE ČJ.: UMCP21/03781/2022

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Bc. Andrea Skalníková

TEL.: 281012963

E-MAIL: andrea.skalnikova@praha21 .cz

DATUM: 08.03.2022

Zápis č. 2/2022 Komise životního prostředí

Rady městské části Praha 21, konané dne 23.02.2022

Zahájeníjednání: 16:40 hod

Ukončení jednání: 17:46 hod

Místo jednání: Velká zasedací síň

1. Učnstnícijednání

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Bc. Andrea Skalníková — tajemnice komise

JUDr. Hana Pelčáková, Ing. Jaroslava Vostatková, Ing. Kristýna Kopecká,

Zuzana Pěkná Vargová MSc., Mgr. Martin Bruoth — členové komise

Omluveni: Blanka Exnerová — členka komise

Přizvaní hosté:

2. Program

. Body jednání

1. P. Carbolová informovala komisi 0 průběhu plánování akce „Ukliďme Česko“, která

se koná 2. dubna 2022. V dostatečném předstihu bude na internetových stránkách

Prahy 21 v sekci aktuality vyvěšen zvací článek na akci.

2. Ježkův park

Pí. Carbolová informovala komisi, Že slavnostní otevření Ježkova parku je plánováno

na 25. dubna 2022 a je navrhováno vystoupení dětského pěveckého sboru Sovičky.

Podrobnosti budou řešeny na schůzce pí. Carbolove' s tajemnicí úřadu.
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Sl. Skalníková informovala komisi, že do konce března budou dřeviny vparku

odbornou firmou ošetřeny. Dojde k uklizení a začištění parku po proběhlých stavebních

činnostech a odborných zásazích. Do konce března budou nainstalovány informační

tabule a edukační prvky.

3. Izolační zeleň Rohožník

Pí. Carbolová a Sl. Skalníková informovaly komisi o ukončení prací na Rohožníku.

Během probírky byly odstraněny neperspektivní stromy a křoviny. Do budoucna je

plánováno umístění informační tabule, lavičky a krmítek.

4. Přepad Hodkovská

Pí. Pelčáková informovala komisi, že nemá nové informace od PVK. Zároveň sdělila

komisi, že v současné době nejsou zaznamenány žádné stížnosti od obyvatel ktéto

problematice.

5. Návrh propagace kompostování formou fotografické soutěže

Komise odhlasovala návrh na zveřejnění fotografické soutěže a upoutávku na účast

v soutěži do dubnového vydání zpravodaje, na facebookové stránky a na stránky MČ

Praha 21. Konec soutěže je plánován k poslednímu dni v září. Nad oficiálním názvem

budou členové komise přemýšlet a své návrhy sdělí Pí. Carbolové

Hlasování o vyhlášení soutěže:

Pro: 5 Proti: O Zdrželo se: 1

6. Acer park

Sl. Skalníková informovala komisi, že přesazení nevhodně zvolených stromů v Acer

parku na Rohožníku bylo úspěšně dokončeno.

7. Nová koncepce zeleně na IPB

Sl. Skalníková informovala komisi o problému na IPB. Vysazená zeleň v této oblasti

byla podmínkou pro realizaci nove' zástavbu. Z toho důvodu ji nelze odstranit, nicméně

komise byla informována o jejich nevyhovujících parametrech z hlediska dopravních

předpisů. Vzhledem k zastavěnosti území je navyšován koeflcient zeleně vysazením

stromů a keřů. V současné době jsou přestárlé keře zkráceny na minimální

životaschopnou výšku, která ale i přes to nevyhovuje rozhledovým poměrům

u sjezdů/nájezdů a u křižovatek. Komise byla vyzvána k přemýšlení nad tímto

problémem, a možností zvážit tvorbu nové koncepce zeleně a nových výsadeb. Pí.

Carbolová navrhla kontrolu v místě při některém budoucím jednání komise.

8. Komise byla informována, že Rada schválila mimořádné štěpkování pro občany

Ujezda nad Lesy.

Nové podněty:

a) Pí. Kopecká informovala komisi o neutěšeném vzhledu okolo hlavní silnice

Novosibřinská. Komise již dříve řešila možnou výsadbu stromů, ale vzhledem

kmnožství sítí, výhledovým poměrům a příkopu nelze do doby snížení nivelity

vozovky sázet nové stromy. Pí. Carbolová dala na zvážení výsadbu keřů na několika

místech ve skupinách. Pí Skalníková zjistí možnosti.
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b) Pí. Carbolová informovala komisi o neudržovaném stavu lesa za autobusovou

otočkou Rohožník. V lese je mnoho suchých a polámaných stromů, u kterých hrozí, že

spadnou na stezku. Komise odhlasovala návrh na oficiální dopis s podnětem a

upozorněním na nebezpečí, které v tomto místě hrozí, a s prosbou o vyčištění

hospodářského lesa a odstranění nebezpečných a suchých dřevin.

Pí. Pelčáková byla požádána komisí o zaslání oficiálního dopisu na Lesy Praha.

Hlasování o podání písemné výzvy Lesům Praha k odstranění nebezpečných dřevin:

Pro: 5 Proti: 0 Zdrželo se: 1

Zapsala: Bc. A. Skalníková dne: 24.02.2022

Předáno k připomínkování Ing. Jitce Carbolové dne: 1.03.2022

Připomínky zapracovány: 7.3.2022

Zápis ověřen dne: 4.03.2022

 

Termín příštího jednání je: 30. 3. 2022 v 17:00 hod. na Rohožníku.
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